
 

Αθήνα, 4 Οκτωβρίου 2021 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Εξωτερικών 

Θέμα: «Η Ελληνική Εταιρεία Επενδύσεων και Εξωτερικού Εμπορίου ΑΕ - Enterprise Greece έχει 

αφεθεί στην τύχη της»  

Η Ελληνική Εταιρεία Επενδύσεων και Εξωτερικού Εμπορίου ΑΕ (Enterprise Greece), διακηρυκτικά, 

τουλάχιστον, αποτελεί τον καινοτόμο εθνικό φορέα εξωστρέφειας, αρμόδιο για την προσέλκυση 

επενδύσεων στην Ελλάδα, την προώθηση εξαγωγών και την προβολή της χώρας ως σημαντικό στρατηγικό 

εταίρο παγκοσμίως. Παράλληλα με τα εντυπωσιακά επιτεύγματα που καταγράφηκαν τα έτη 2017, 2018 και 

2019, η Enterprise Greece υλοποίησε σημαντικό και στοχευμένο πρόγραμμα δράσεων που συνέβαλε 

καθοριστικά  στην πολύ σημαντική αύξηση των ξένων επενδυτικών ροών στη χώρα. 

Μετά τις εθνικές εκλογές της 7ης Ιουλίου 2019 η Εταιρεία μεταφέρθηκε στο Υπουργείο Εξωτερικών, υπό τη 

Γενική Γραμματεία Διεθνών Οικονομικών Σχέσεων και Εξωστρέφειας (ΓΓ ΔΟΣΕ), με την επίκληση της 

ανάγκης αφενός για την περαιτέρω ενίσχυση της Enterprise Greece και τον συντονισμό των δράσεων 

εξωστρέφειας και αφετέρου για την επίτευξη συνεργειών με τα γραφεία Οικονομικών και Εμπορικών 

Υποθέσεων (ΟΕΥ). 

Ωστόσο, δύο χρόνια μετά, και ανεξάρτητα από τη δική μας άποψη για την πολιτική της Κυβέρνησης σε 

σχέση με τα θέματα της εξωστρέφειας της Ελληνικής παραγωγής και οικονομίας, είναι σαφές ότι η Εταιρεία 

«έχει αφεθεί στην τύχη της» με διαπιστωμένα πλέον προβλήματα που τη «στραγγαλίζουν». Με την έλλειψη 

χρηματοδότησης αλλά και με το προσωπικό των περίπου 40 υπαλλήλων το οποίο συνεχώς μειώνεται, εκ 

των πραγμάτων δεν δύναται να υποστηριχτεί το έργο της Εταιρείας.  

Κατόπιν των παραπάνω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Με ποιο τρόπο θα επιτευχθεί η ουσιαστική ενδυνάμωση της Enterprise Greece για την 

προσέλκυση επενδύσεων στην Ελλάδα και την προώθηση των εξαγωγών στη μετα - covid 

εποχή ως προς τις μεγάλες εκθέσεις και άλλες δράσεις που επανέρχονται στον φυσικό 

τρόπο; 

2. Ποιος είναι ο σχεδιασμός για τη στελέχωση της Εταιρείας με πρόσθετο εξειδικευμένο 

προσωπικό αλλά και την απρόσκοπτη χρηματοδότησή της ώστε η Εταιρεία να μπορέσει 

να υποστηρίξει το πολύ σημαντικό έργο της που είναι η εξωστρέφεια της ελληνικής 

οικονομίας;  

Η Ερωτώσα Βουλευτής 
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